
 

Z A P I S N I K 

 

sa 7. posebne  śednice drugog redovnog (jesenjeg) zasijedanja u 2015. godini 

Skupštine Crne Gore 25. saziva, održane 14. i 15. decembra 2015. godine 

 

         Śednica je počela 14. decembra u 12 sati i 30 minuta. 

         Śednici je predśedavao Ranko Krivokapić, predśednik Skupštine, a jednim 

dijelom, zbog spriječenosti predśednika, predśedavao je Suljo Mustafić, 

potpredśednik Skupštine. 

         Predśednik Skupštine je podśetio da je ovo śednica u redovnom zasijedanju 

posvećena premijerskom satu i poslaničkim pitanjima i obavijestio da je dnevni 

red śednice 

 

PREMIJERSKI SAT I POSLANIČKA PITANJA 

 

        U okviru premijerskog sata pitanja predśedniku Vlade postavili su: 

 

    1. Poslanik  Željko Aprcović, u ime  Kluba poslanika Demokratske partije  

socijalista: 

       Kakvi su rezultati i očekivanja od učešća Crne Gore na Samitu Kina 16+1, 

održanom krajem novembra?  

       MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade, odgovorio je na pitanje. 

 

     2. Poslanik mr Danko Šarančić, u ime Kluba poslanika Socijalističke narodne 

partije: 

       Koje konkretne mjere, odnosno aktivnosti, planira da preduzme Vlada Crne 

Gore i Vi, lično, kako bi se, konačno, počeli rješavati izuzetno teški ekološki 

problemi u Pljevljima koji ozbiljno ugrožavaju živote i zdravlje građana, a time i 

ekonomski razvoj i demografsku perspektivu ove sredine? 

       MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je  

komentarisao Danko Šarančić, a Milo Đukanović, predśednik Vlade, je odgovorio 

na komentar. 

 

  3. Poslanik IZET BRALIĆ, u ime Kluba poslanika Socijaldemokratske partije: 

     Zašto se iz godine u godinu, u većini lokalnih zajednica, značajno odstupa od 

usvojene i budžetom predviđene liste radova iz kapitalnog dijela budžeta? 

Da li Vlada, kada predlaže kapitalni budžet, ima na umu šta je od prethodnih 

planskih zadataka izvršeno po pojedinim lokalnim zajednicama, a šta se prenosi 

iz jednog u drugi planski period? Kako ovakav način prenosa pojedinih 

investicionih projekata utiče na ravnomjernost ulaganja u svim opštinama u CG? 

Da li su ti slučajevi više vezani za planirana ulaganja u manje razvijenim 



opštinama? Koji su razlozi i šta se čini sa nivoa države da se planiraju investicije 

za čiju realizaciju se mogu stvoriti realni uslovi? 

       MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor 

je komentarisao Izet Bralić, a Milo Đukanović, predśednik Vlade je odgovorio na 

komentar. 

 

        

4. Poslanica Azra Jasavić, u ime Kluba poslanika Pozitivne Crne Gore: 

    Šta ćete učiniti iz domena vaše nadležnosti da osnažite rad Tužilaštva? 

    MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade, odgovorio je na pitanje. Odgovor je 

komentarisala Azra Jasavić, a Milo Đukanović, predśednik Vlade, je odgovorio 

na komentar. 

        

 5. Poslanik ANDRIJA POPOVIĆ, u ime Kluba poslanika albanskih partija 

(FORCA, AA) HGI I LPCG: 

    Kada se očekuje rješavanje dijela krupnih Bokeljskih problema, donošenje 

odluke Vlade Crne Gore o dodjeli koncesije za područje i djelatanosti “Luci 

Kotor” A.D., koja ističe 31.12.2015. godine što je od krucijalnog značaja za grad 

Kotor i kotorsku Opštinu, kao i kada se planira donošenje odluke Vlade o 

izgradnji zaobilaznice Kotor, koja kreće od naselja Škaljari, ide iznad Starog 

grada do Dobrote, u prvoj fazi, odnosno naselja Ljuta, u drugoj fazi, za što je 

davno urađena i skupo plaćena projektna dokumentacija i glavni projekat, a Vlada 

početkom 2012. godine formirala Ekspertski tim, čiji su se svi članovi složili da 

je izgradnja zaobilaznice Kotor neophodna za njegov dalji razvoj? 

Takođe, kada će početi izgradnja zaobilaznice Tivat, koja bi išla od Gradiošnice 

do Opatova, dužine 7,5 kilometara, trasom brze ceste koja je ušla u projekt 

programa rješavanja uskih grla u Crnoj Gori 2007-2009 godine, a tender za izbor 

izvođača radova je bio najavljen za 2008. godinu, kao i kada će početi izgradnja 

četiri trake, sigurno najfrekventnije crnogorske saobraćajnice, od aerodroma Tivat 

do Jaza – Opština Budva, čiju izgradnju je Vlada najavila prije nekoliko godina? 

             

      MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade, odgovorio je na pitanje, odgovor je 

komentarisao Andrija Popović, a Milo Đukanović, predśednik Vlade, je 

odgovorio na komentar. 

 

  6. Poslanik ALMER KALAČ, predśednik Kluba Bošnjačke stranke: 

      Koje mjere će preduzeti Vlada i resorna ministarstva kako bi određeni broj 

građana koji je stekao uslov za penziju ostvarili svoje pravo, a to trenutno ne mogu 

dobiti jer firme u kojima su radili nijesu izmirile doprinose za sve upošljene?    

     MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade, odgovorio je na pitanje, odgovor je 

komentarisao Almer Kalač. 

. 

               



   7. Poslanica prof. dr JELISAVA KALEZIĆ: 

Molim da odgovorite, da li ćete predložiti referendum na kome bi se građani Crne 

Gore neposredno izjasnili o pristupanju, ili ne, NATO savezu? 

                 

                 MILO ĐUKANOVIĆ, predśednik Vlade, odgovorio je na pitanje, 

odgovor je komentarisala Jelisava Kalezić. 

 

               Predśednik Skupštine je konstatovao da je završen dio śednice koji se 

odnosi na premijerski sat. 

                                                       

                                                     *  *  * 

 

Śednica je prekinuta u 14 sati i 45 minuta, a nastavljena u 14 sati i 55 minuta. 

 

                                             

            Poslanička pitanja postavili su: 

 

            Potpredśedniku Vlade i ministru  vanjskih poslova i evropskih 

integracija: 

           

           1. Poslanik NIKOLA GEGAJ 

            Šta je Vlada Crne Gore realizovala iz Startegije o saradnji Crne Gore sa 

iseljenicima za period 2015-2018 i šta planira da realizuje u narednom periodu? 

           Odgovor na poslaničko pitanje dao je  Igor  Lukšić, potpredśednik  Vlade 

i ministar vanjskih poslova i evropskih integracija, a Nikola Gegaj je 

komentarisao odgovor.  

           

              Ministru pravde:  

 

            1. Poslanik NIKOLA GEGAJ 

               U kojoj je fazi postupak utvrđivanja odgovornosti protiv lica koja su na 

protestima u organizaciji Demokratskog fronta kršila zakon? 

              Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, ministar pravde, a 

Nikola Gegaj je komentarisao odgovor. 

            

           2. Poslanik NEVEN GOŠOVIĆ 

           Koje mjere će Ministarstvo pravde preduzeti u cilju zaštite prava građana 

i javnog interesa od dalje primjene tarifnog broja 11 Advokatske tarife koje je 

donio Upravni odbor Avokatske komore Crne Gore, a primjenom od kojeg 

tarifnog broja se već godinama isplaćivani izuzetno visoki iznosi nagrade za rad 

advokata po osnovu odbrane i zastupanja više lica? 



 Koliko je sredstava iz Budžeta Crne Gore u periodu od stupanja na snagu 

sada važećeg Zakona u advokaturi, dakle od 1.1.2007. godine pa do sada 

isplaćeno na ime sudskih troškova i troškova izvršenja po pravosnažnim 

presudama u parničnim i drugim predmetima u kojima su država i javni sektor 

bili od  više lica tužena strana, a koliko su u naznačenom periodu iznosile obaveze 

države isplaćene tužiocima po tim predmetima? 

Odgovor treba da sadrži podatke u kojim predmetima, po kojim pravosnažnim 

presudama, kojim advokatskim kancelarijama odnosno advokatima, primjenom 

tarifnog broja 11 Advokatske tarife, na ime troškova postupka po osnovu odbrane 

i zastupanja više lica je isplaćen iznos veći od 50 hiljada eura po jednom 

predmetu, te o kolikom iznosu isplaćenih sredstava u svakom od tih predmeta je 

riječ? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

          Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, ministar pravde, a Neven 

Gošović je komentarisao odgovor. 

            

3. Poslanik Genci Nimanbegu 

  U svojstvu člana Sudskog savjeta koje aktivnosti možete preduzeti da se izvrše 

pravne mjere da bi se utvrdilo postupanje sudova u slučaju suđenja prvo 

Privrednog suda u Bijelom Polju, a napokon i Privrednog suda u Podgorici, 

Apelacionog suda, u slučaju tužioca S.B. iz Plava i tužene strane Gaspetrol - 

Montenegro, takođe iz Plava? 

       Odgovor traži i u pisanoj formi. 

       Odgovor na poslaničko pitanje dao je Zoran Pažin, ministar pravde, a Genci 

Nimanbegu je komentarisao odgovor. 

 

        Ministru održivog razvoja i turizma: 

 

       1. Poslanica Maida Bešlić 

   Da li je Ministarstvo održivog razvoja i turizma u Predlogu zakona o budžetu 

za 2016. godinu u dijelu kapitalnog budžeta planiralo sredstva za sprovođenje 

mjera smanjenja zagađenja vazduha u Pljevljima? O kojim mjerama je riječ i da 

li će se Ministarstvo obratiti međunarodnim fondovima za trajno rješavanje 

pitanja zagađenja? 

   Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar održivog 

razvoja i turizma, a Maida Bešlić je komentarisala odgovor. 

       2. Poslanik Goran Tuponja 

    Imajući u vidu negativno mišljenje Državne revizorske institucije na Godišnji 

izvještaj Javnog preduzeća Nacionalni parkovi, koje mjere ćete preduzeti kako bi 

se utvrdila pojedinačna odgovornost rukovodećeg kadra i uspostavilo poštovanje 

zakonskog okvira u upravaljanju ovim Javnim preduzećem? 

     Odgovor traži i u pisanoj formi. 



     Odgovor na poslaničko pitanje dao je Branimir Gvozdenović, ministar 

održivog razvoja i turizma, a Goran Tuponja je komentarisao odgovor. 

                                                      

                                                    *  *  * 

Sjednica je prekinuta u 16 sati i 10 minuta, a nastavljena śutradan u 11 sati i 35 

minuta. 

 

      Ministru ekonomije: 

 

      1. Poslanik Srđan Milić 

      Kada će Komisija za koncesiju Crne Gore shodho članu 16 stav 2 Zakona o 

koncesijama, dostaviti Skupštini Crne Gore Izvještaj o radu Komisije za 2014. godinu?                 

Da li je u periodu od septembra 2014. godine, odnosno aprila 2015. godine, bilo šta 

urađeno kako bi se u Registru ugovora o koncesijama evidentirali svi postojeći ugovori 

o koncesijama sa postojećim izmjenama, dopunama i prilozima?  

     S obzirom da je DRI dala negativno mišljenje na usklađenost Registra ugovora o 

koncesijama sa zakonom, šta je urađeno na otklanjanju evidentiranih nepravilnosti? 

Kada će se pripremiti novi izvještaj o dugovanjima koncesionara s ozbzirom da je 

takav izvještaj poslednji put pripremljen početkom 2013. godine? 

     Odgovor traži i u pisanoj formi. 

     Odgovor na poslaničko pitanje dao je Vladimir Kavarić, ministar ekonomije, 

a Srđan Milić je komentarisao odgovor. 

 

 

    Ministru poljoprivrede i ruralnog razvoja: 

    1. Poslanik Velizar Kaluđerović 

    Koliko je od  početka 2006. godine do sada, po osnovu datih koncesija za 

eksploataciju  pijeska i šljunka iz korita rijeka u Crnoj Gori, evidentirana količina 

izvađenog pijeska i šljunka i koliki iznos koncesione naknade je naplaćen  od 

korisnika koncesija po ovom osnovu? 

    Molim da se  podaci o količinama izvađenog  pijeska i šljunka i iznosu plaćene 

koncesione naknade daju po godinama, opštinama i korisnicima koncesije. 

    Takođe, molim da se za zahtijevani period daju i podaci o tome koliki iznos 

naplaćene koncesione naknade po osnovu eksploatacije pijeska i šljunka je pripao 

Budžetu Crne Gore, a koliki budžetima jedinica lokalne samouprave na čijoj 

teritoriji je vršena eksploatacija pijeska i šljunka, takođe po godinama i po 

opštinama? 

   Odgovor traži i u pisanoj formi. 

   Odgovor na poslaničko pitanje dao je Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Velizar Kaluđerović je komentarisao odgovor. 



  

     2. Poslanik Srđan Milić 

     Koliko je iz agrarnog budžeta za 2014. i 2015. godinu opredijeljeno za opštine: 

Andrijevica, Berane, Plav i Rožaje? 

    Koliko ste agrarnim budžetom za 2016. godinu opredijelili za opštine: 

Andrijevica, Berane, Plav i Rožaje? 

    Koliko je planom koncesija ekonomskih šuma za 2014, 2015 i 2016. godinu 

opredijeljeno za opštine: Andrijevica, Berane, Plav i Rožaje? 

   Odgovor traži i u pisanoj formi. 

   Odgovor na poslaničko pitanje dao je Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Srđan Milić je komentarisao odgovor. 

 

   3. Poslanica Ljerka Dragičević 

   Kada će se konačno riješiti problem nekontroliranog držanja krupne stoke na 

lokaciji brda Vrmac, Općina Tivat, Bogdašići, Mrčevac, Vrijes, Gradiošnica, 

Kavač i Gornja Lastva te  na istoj lokaciji brda Vrmac područje općine Kotor? 

   Odgovor na poslaničko pitanje dao je Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Ljerka Dragičević je komentarisala odgovor. 

 

   4. Poslanik Srđan Perić 

   Kada poljoprivrednici u Crnoj Gori mogu očekivati organizovani planski otkup 

svojih proizvoda i ustanovljavanje primjerenog sistema subvencija? 

  Odgovor na poslaničko pitanje dao je Petar Ivanović, ministar poljoprivrede i 

ruralnog razvoja, a Srđan Perić je komentarisao odgovor. 

 

     Ministru finansija: 

   1. Poslanik Neven Gošović 

   Za koje namjene su u periodu od 01. januara 2015. godine pa do sada, korišćena 

sredstva tekuće rezerve Budžeta Crne Gore za 2015. godinu? Kojim korisnicima, 

u kojim iznosima i kada je u naznačenom periodu Ministarstvo finansija odobrilo 

korišćenje sredstava tekuće rezerve? 

  Odgovor traži i u pisanoj formi. 

  Odgovor na poslaničko pitanje dao je Radoje Žugić, ministar finansija, a Neven 

Gošović je komentarisao odgovor. 

 

   2. Poslanik Dritan Abazović 

   Kako je moguće da se državna imovina Ulcinjske Solane založila za kredite 

Eurofonda koji je kupovinom akcijskog kapitala stekao pravo na upravljanje tim 

preduzećem? Koje ćete mjere preduzeti zbog ovog propusta? 

   Kako je moguće da državni katastar, koji je u nadležnosti vašeg ministarstva, 

odobrava hipoteke ako se zna da je ta imovina državna i da nije u vlasništvu 

privatne kompanije? 



   Na koji način će se sad država postaviti u odnosu na zahtjeve banaka?  Hoćete 

li, i ako hoćete, u kom vrmenskom periodu, preduzeti mjere i kazniti odgovorne 

zbog ovog brutalnog propusta? 

  Odgovor na poslaničko pitanje dao je Radoje Žugić, ministar finansija, a Dritan 

Abazović je komentarisao odgovor. 

    

    Ministru zdravlja: 

    1. Poslanik Radosav Nišavić 

     Šta je razlog da prekinete ugovor sa privatnim apotekama prije isteka 

ugovorenog roka? Takođe me interesuje koliki je dug Fonda prema privatnim 

apotekama za to vrijeme i da li je isplaćen? Koliki je procenat realizovanih 

recepata za vrijeme trajanja ugovora i prije zaključenja ugovora?  

    Odgovor traži i u pisanoj formi. 

    Odgovor na poslaničko pitanje dao je Budimir Šegrt, ministar zdravlja, a 

Radosav Nišavić je komentarisao odgovor. 

 

    2. Poslanik Radosav Nišavić 

    Koliko je planirano povećanje zarada zaposlenima u zdravstvu  u 2016. godini 

i sa kojih stavki su sredstva planirana? Koliki je fond za rješavanje stambenih i 

drugih socijalnih pitanja? Takođe me interesuje koliki su ukupni prihodi u 2014. 

i 2015. godini  od participacije i drugih  usluga zdravstvenih ustanova ( ljekarskih 

uvjerenja, sanitarni pregledi, DDD i sl.)? Interesovalo me pojedinačno za sve vrste  

usluga. 

    Odgovor traži i u pisanoj formi. 

    Odgovor na poslaničko pitanje dao je Budimir Šegrt, ministar zdravlja, a 

Radosav Nišavić je komentarisao odgovor. 

 

   3. Poslanica Ljerka Dragičević 

   Znate li gospodine ministre da je prodata Banja Igalo-Institut za fizikalnu 

medicinu, rehabilitaciju i reumatologiju  "Dr Simo Milošević"? 

   Odgovor na poslaničko pitanje dao je Budimir Šegrt, ministar zdravlja, a Ljerka 

Dragičević je komentarisala odgovor. 

 

  4. Poslanica Jelisava Kalezić 

      Molim da odgovorite, koliko je u zdravstvenim ustanovama u Podgorici i 

drugim gradovima registrovano građana koji su se obratili za pomoć zbog 

zadobijenih tjelesnih povreda nanesenih od strane policije ili nastalih 

povređivanjem zbog panike izazvane 24.10.2015. godine upotrebom 

neprimjerene sile od strane policije, a posebno Specijalne antiterorističke jedinice, 

protiv građana?  

      Koliko se građana obratilo zbog problema izazvanih upotrebom velike 

količine suzavca i drugih hemijskih sredstava?  



      Koje je mjere Zavod za javno zdravlje preduzeo da se utvrdi hemijski sastav 

upotrijebljenih sredstava radi praćenja mogućih posledica po zdravlje građana u 

navednom periodu, posebno kod djece i starijih osoba koji već imaju određene 

vidove opstrukcije disajnih puteva? 

     Odgovor traži i u pisanoj formi. 

     Odgovor na poslaničko pitanje dao je Budimir Šegrt, ministar zdravlja, a 

Jelisava Kalezić je komentarisala odgovor. 

 

          

     Ministru saobraćaja i pomorstva: 

    

    1. Poslanik Goran Tuponja 

    Izuzimajući pripremne radove koji se odnose na pristupne puteve, 

obezbjeđivanje i opremanje lokacije za smještaj radnika i opreme, kada će početi 

izgradnja dionice autoputa Smokovac-Mateševo? U kojoj fazi je projektna 

dokumentacija i kad možemo očekivati njeno kompletiranje? Da li postoje 

problemi u realizaciji ovog Ugovora? 

    Odgovor traži i u pisanoj formi. 

    Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a Goran Tuponja je komentarisao odgovor. 

 

2. Poslanik Almer Kalač 

   Da li je uopšte i kada planiran završetak I faze Obilaznice oko Rožaja? 

   Odgovor traži i u pisanoj formi. 

   Odgovor na poslaničko pitanje dao je Ivan Brajović, ministar saobraćaja i 

pomorstva, a Almer Kalač je komentarisao odgovor. 

 

   Ministarki  rada i socijalnog staranja: 
 

 1. Poslanica Danijela Marković 

   Prilikom određivanja visine materijalnog obezbeđenja iz člana 31 Zakona o 

socijalnog i dječijoj zaštiti (“Sl.list Crne Gore”, br. 10/15 od 10.03.2015.godine.) 

određen je iznos od 108 eura za četvoročlanu porodicu kao mjesečni prihod za 

njihovo izdržavanje. Da li smatrate da taj iznos je dovoljan, ako se ima u vidu da 

je minimalna potrošačka korpa za oktobar mjesec 2015. godine bila 807,7 eura, a 

da je Crna Gora po ustavu država socijalne pravde? 

   Odgovor traži i u pisanoj formi. 

   Odgovor na poslaničko pitanje dala je Zorica Kovačević, ministarka rada i 

socijalnog staranja, a Danijela Marković je komentarisala odgovor. 

 

                                                         *  *  * 

 

              Śednica je prekinuta u 14 sati i 55 minuta, a nastavljena u 15 sati. 



 

   Ministru unutrašnjih poslova: 

 

   1. Poslanik Dritan Abazović 

    Šta su pripadnici Specijalne antiterorističke jedinice tražili na protestima u 

Podgorici 24. oktobra? Ko je naredio angažovanje ove jedinice toga dana, i da li 

je to bila greška? Da li to znači da je procijenjeno da ostali pripadnici Uprave 

policije nijesu bili dovoljni za obezbjeđivanje javnog reda i mira tokom protesta?     

Da li je angažovanje SAJ-a bilo zbog dojave organizovanja mogućih terorističkih 

akcija 24. oktobra? Zbog čega nijesu saopštena imena ljudi koji su pripremali  

terorističke napade, ako ste već na dan protesta angažovali Specijalnu 

antiterorističku jedinicu? 

   Odgovor traži i u pisanoj formi. 

   Odgovor na poslaničko pitanje dao je Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Dritan Abazović je komentarisao odgovor. 

 

   Proceduralnu intervenciju koristila je Jelisava Kalezić, sa primjedbom da 

poslanici često ne dobiju čak nikakve odgovore, a nažalost često dobiju 

nekvalitetne i nezadovoljavajuće odgovore. 

 2. Poslanica Jelisava Kalezić 

Molim da odgovorite koliko su koštale dnevnice i prekovremeno angažovanje 

policije u periodu od 25.09.2015. do 25.10.2015. godine, koji broj policajaca je 

bio ukupno angažovan, koliko radnih sati i s kojih budžetskih stavki Ministarstva 

unutrašnjih poslova su vršene isplate za navedene namjene?  

    Takođe, molim da odgovorite koliko je koštao smještaj i u kojim ugostiteljskim 

objektima su policajci iz ostalih gradova Crne Gore bili smješteni u navedenom 

periodu, kao i da li postoji uredna dokumentacija o njihovoj registraciji tj. prijavi 

boravka u hotelima obavezna po zakonu? 

   Odgovor traži i u pisanoj formi. 

   Odgovor na poslaničko pitanje dao je Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Jelisava Kalezić je komentarisala odgovor. 

 

 3. Poslanica Danijela Marković 

    Da li je u skladu sa članom 26 stava 3 Zakona o Specijalnom državnom 

tužilaštvu Crne Gore („Sl.list Crne Gore“, br. 10/15 od 10.03.2015 godine) 

formirano policijsko odjeljenje za rad sa Specijalnim državnim tužilaštvom i da li 

je izabran rukovodilac policijskog odjeljenja koga u skladu sa članom 26 stava 3 

postavlja direktor organa uprave nadležan za poslove policije uz saglasnost 

Glavnog specijalnog tužioca. 

   Odgovor traži i u pisanoj formi. 

   Odgovor na poslaničko pitanje dao je Raško Konjević, ministar unutrašnjih 

poslova, a Danijela Marković je komentarisala odgovor. 

 



 

*  *  * 

 

 

Śednica je završena 15. decembra 2015. godine u 15 sati i 50 minuta. 

Prekucani fonografski zapisi sa śednice čine sastavni dio ovog zapisnika. 

 

Broj 00-61/15-18/2  

Podgorica, 15. decembar 2015. godine 
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